
上海玩具授权展-2024年上海动漫形象授权展

产品名称 上海玩具授权展-2024年上海动漫形象授权展

公司名称 上海亚硕展览策划有限公司

价格 15000.00/个

规格参数 举办地点:上海新国际博览中心

公司地址 上海市金山区枫泾镇环东一路65弄18号（枫盛经
济小区）

联系电话 13012857836 13012857836
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中国品牌授权联盟于2017年10月19日成立，是国家工业和信息化部官方指导的-品牌授权联盟机构，由中
国轻工联合会联合多个被授权行业的国家一级协会共同成立，旨在促进品牌授权商业模式在中国各相关
行业有效开展。

中玩协品牌授权专业委员会为国内-品牌授权行业专业机构，于2017年10月20日成立，旨在凝聚国内外品
牌授权lingxiu企业，更全面和专业地推动授权行业在我国的健康发展。

The Shanghai Licensing Expo is an annual event that showcases the latest licensing trends, products, and
collaborations from around the world. The expo attracts industry professionals, brands, and fans of all things licensing
related.

Held at the Shanghai New International Expo Center, the expo features hundreds of exhibitors representing various
categories such as animation, comics, film, television, games, and more. Visitors can expect to see a range of officially
licensed merchandise, including apparel, toys, accessories, and more.



The expo also hosts a variety of activities such as workshops, seminars, and networking events that provide valuable
insights into the licensing industry. Additionally, there are often celebrity appearances and interactive experiences that
offer attendees a unique and memorable experience.

If you're interested in the world of licensing or looking to explore new business opportunities, the Shanghai Licensing
Expo is an excellent place to do so. It's a must-attend event for anyone who loves all things licensing!
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